

Notification of the 9th Conference on Vehicular Control and Intelligence

Dea	r .

Notice is hereby given that the 9th Conference on Vehicular Control and Intelligence (CVCI 2025) will be held in Qingdao SKY World Hotel, China during October 24-26, 2025. This conference is sponsored by the CAA Technical Committee on Vehicle Control and Intelligence, locally organized by Jilin University Qingdao Automotive Research Institute, and co-organized by Qingdao University. This conference invites top industry experts from China, the UK and Japan to deliver lectures. The agenda of the conference includes plenary lecture, forum for distinguished scholars, industry forum, forum for young scholars etc. And at the same time, the 2025 Benchmark Challenge for Intelligent Chassis Control will be held during the period of conference. For more details, please see the conference website.

The registration fee for the conference is as follows (including conference fee, information fee, paper publishing fee, etc.) :

		Registration fee (Pre-registration: September 20 deadline)	Registration fee (Late registration: from September 21)
Full registration (Submit 1 paper)	Nonmember	¥3700	¥3900
	CAA、IEEE Member	¥3500	¥3700
Full registration (Submit 2 paper))	Nonmember	¥4700	¥4900
	CAA、IEEE Member	¥4500	¥4700
Student Registration (submit 1 paper)		¥2300	¥2500
No paper participants registered	Nonmember	¥2700	¥2900
	CAA、IEEE Member	¥2500	¥2700

Remarks:

1. All participants need to register;

2. The registration fee for authors who submit one paper is ¥3,700; The registration fee for authors who submit two papers is ¥4,700 (i.e. ¥1000 for the second paper); Each author can submit a maximum of two papers with the author's signature, if more than two papers need to be re-registered and paid. The registration fee for participants without papers is ¥2,700. The student registration fee is ¥2,300, and students can submit one paper for registration;

3. The submission time limit for each paper is 6 pages of A4 paper;

4. Take care of transportation, accommodation and lodging during the meeting.

Conference information for registration system is available online:

http://www.ascl.jlu.edu.cn/vci/cvci2025/Registration.htm

Thank you for your attention and support to this conference! We would like to express our sincere thanks and welcome for your arrival!

Jilin University Qingdao Automotive Research Institute September 6, 2025



2025中国车辆控制与智能化大会会议通知

44444	
尊敬的	
イヨーロンけつ	

2025年中国车辆控制与智能化大会(CVCI2025)将于2025年10月24日-26日在青岛天瑞星空酒店召开,本届大会由中国自动化学会车辆控制与智能化专业委员会主办,吉林大学青岛汽车研究院承办,青岛大学协办。大会将邀请来自国内、英国、日本的行业顶级专家做大会报告。大会议程包括:大会报告、杰出学者论坛、工业论坛、青年学者论坛等多项议程。同期还将举办智能底盘控制挑战赛 (Benchmark Challenge) 细节详见会议网站。

大会注册费标准如下(其中包括会议费、资料费、论文出版费等):

		注册费 (预注册: 9月20日截止)	注册费 (晚注册: 自9月21日)
全注册 (提交1篇论文)	非会员	¥3700	¥3900
	CAA、IEEE会员	¥3500	¥3700
全注册 (提交2篇论文)	非会员	¥4700	¥4900
	CAA、IEEE会员	¥4500	¥4700
学生注册 (提交1篇论文)		¥2300	¥2500
无论文参会人员注册	非会员	¥2700	¥2900
	CAA、IEEE会员	¥2500	¥2700

说明:

- 1. 参会者均需注册;
- 提交一篇论文的作者的注册费为3700元;提交两篇论文的作者的注册费为4700元(即需为第二篇论文交1000元的版面费);每位作者 最多可提交有作者本人署名的论文两篇,如超过两篇则需重新注册、交费。无论文的参会人员的注册费为2700元。学生注册费为2300元 ,学生注册可提交一篇论文;
- 3. 每篇论文提交时限6页;
- 4. 会议期间交通、食宿自理。

会议注册收款账号信息:

户 名: 中国自动化学会

帐号: 11250101040011739

开户行: 中国农业银行北京科院南路支行

地 址: 北京市中关村东路95号 (100190)

会议注册现已正式开通,相关信息请关注: http://www.ascl.jlu.edu.cn/vci/cvci2025/Registration.htm。 准确填写个人信息并缴费。

感谢您对本次大会的关注和支持,我们将对您的到来表示衷心的感谢与欢迎!

2025年9月6日